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Београд - Министар полиције и лидер социјалиста Ивица Дачић, говорећи о годину дана
Владе,оцењује да у њеном раду треба да буде много више координације и јединственог
наступа око кључних питања.

  

"Ова Влада формирана је великим политичким искораком који је означио помирење две
опције које су биле на различитим странама. Отежавајућа околност јесте то што је након
њеног формирања уследила светска економска криза због које ефекти рада и нису
могли толико да се виде на економском плану. Али, постигли смо неколико искорака на
дипломатском плану, и то када је реч о Косову и Метохији, јер одлука Међународног
суда правде може довести до поништавања признавања независности", изјавио је
Дачић.

  

"Успех је постигнут и у европским интеграцијама јер смо на прагу укидања виза, а јако је
важно и да у овом тренутку огроман број држава у ЕУ сматра да је Србији отворен пут
ка европским интеграцијама ", каже Дачић. Упитан које су мане Владе, Дачић је
одговорио да су то наслеђене навике из прошлости јер "неки сматрају да треба да се
свађамо међусобно. Нисам присталица тога и сматрам да, ако смо направили договор,
онда треба да буде много више координације и јединственог наступа око кључних
питања. Све остало може да буде ствар индивидуалног приступа, али сматрам да треба
да буде много више одговорности за јавне наступе кључних људи у Влади", нагласио је
он.

  

"Ко са нама сарађује може да има само добро мишљење јер СПС је коректан партнер.
Ми увек испуњавамо оно што се договоримо. Никада не уцењујемо, никада се не
понашамо дечачки, већ се трудимо да водимо државотворну политику", рекао је Дачић.
"Ми са ДС нисмо постигли једнократни споразум већ желимо да буду наш дугорочни
партнер. Али, то не значи да нас ДС носи на леђима већ се боримо за своје
гласове",нагласио је лидер СПС.
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